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Styrelseprotokoll Borås Pistolskyttar 2024-09-03 

Närvarande: Pingo H Olofsson (PHO), Christian Mohr (CM) Mauro Capolicchio (MC) Kristian Väliluoto 
(KV) Christian Ekström (CE) Peter Taari (PT) Hela styrelsen för FOK är närvarande 

1. Mötet öppnade 
Mötet öppnas dagens ordförande CM sekreterare PHO samt justerare MC 

2. Godkännande av dagordning  
Lästes upp och godkändes. 

3. Förgående mötesprotokoll 
Lästes upp och godkändes. 

4. Punkter från föregående möte 
Medlemsansökan som skulle undersökas närmare är godkänd se bilaga 1 

5. Inkomna skrivelser/Genomgång av post 
Frågor om FOK avsikt efter artikel i Borås Tidning. PT förklarar FOK trivs bra hos oss och kommer inte 
lämna BPS ensamma, artikel är att sätta press på styret i staden att skyttarna behöver en 
Skyttebanan, processen får inte stanna av. Styrelsen BPS är nöjda med förklaringen  

6. Ekonomiska rapport 
652678 

7. Inlämnade ärenden. 
Inga inlämnade ärenden 

8. Att göra / Åtgärdslistan / Klara åtgärder 
slipers bana 1 år bortplockade, bana 1 är inte besiktigad och får inte användas avspärrning uppsatt.  
Vallen på bana 3 ska luckras upp av grävmaskin CM med klubbmedlem.  El och belysning kvarstår 

9. Nybörjarskyttet 
50% har nu skrivit teori. 

10. Nya medlemsansökningar  
3 godkänd  

11. Föreningsintyg 
6 godkända, se bilaga 1 

12. Övriga frågor 
FOK vill köra ner saker från deras g:a bana som går att använda på BPS det går bra men ordning och 
reda. 

13. Nästa Möte  
2024-10-08 

14. Mötet avslutas 
CM tackar samtliga närvarande  
 
 
Ordförande    Sekreterare.   
 
 
Justerare  


